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Abstract (en)
[origin: WO8804090A1] When making curved bar probes it is necessary, particularly at high frequency, to provide circuits for the connection of
piezoelectric elements of the bars which are compatible with the curvature imposed to the bar after it has been fabricated flat. The invention
overcomes such difficulty by adjoining on both sides of the elements a generally parallelepipedic relay metallized on at least two (12, 13) of its
adjacent faces to transpose one connection face (7) situated in a plane which must be curved into one connection face (13) which is perpendicular
and of which the orientation remains unchanged and parallel to a same plane during the curvature operation. As a result, the connection is
simplified.

Abstract (fr)
La réalisation de sondes à barrette courbe rend nécessaire, en particulier en haute fréquence, la réalisation de circuits de connexion des éléments
piézo-électriques des barrettes qui soient compatibles avec la courbure infligée à la barrette après qu'elle ait été fabriquée à plat. Dans l'invention
on pallie cette difficulté en adjoignant de part et d'autre des éléments un relais de forme générale parallélépipédique, métallisé sur au moins deux
(12,13) de ses faces adjacentes, pour transposer une face (7) de connexion située dans un plan qui doit être courbé en une face de connexion (13)
perpendiculaire et dont l'orientation reste inchangée et parallèle à un même plan lors de l'opération de courbure. Il en résulte que la connexion est
simplifiée.
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